



## Certificate of Appreciation

## شهادة تقدير

يسر إدارة التنمية المهنية بقطاع العمليات المدرسية أن تقدم هذه الشهادة إلى  
Professional Development in School Operating Sector is pleased to present this certificate to

المدرب / أبو عبيدة محمد صديق سعيد  
Trainer | Abu Obida Mohamed Seddeik Said

للمشاركة الإيجابية في تدريب المعلمين في مجتمعات التعلم المهنية خلال أسبوع المهنية  
خلال الفترة من 1 - 5 أبريل 2018م، مما كان له الأثر الإيجابي في نجاح التدريب.

For activities participation training for teachers at professional learning communities During a professional development week which took place from April 1<sup>st</sup> to 5<sup>th</sup>, 2018, which has had a positive impact on the success of the training



Khaled Khamees Al Abri  
Personnel Services Division,  
School Operating Sector



خالد خميس العبرى  
مدير إدارة شؤون الأفراد  
قطاع العمليات المدرسية



## Certificate of Appreciation

## شهادة تقدير

يسراً إدارة التنمية المهنية بقطاع العمليات المدرسية أن تقدم هذه الشهادة إلى  
Professional Development in School Operating Sector is pleased to present this certificate to

المدرب / أبو عبيدة محمد صديق سعيد

Trainer / abu obida Mohamed seddeik said

للمشاركة الإيجابية في تدريب المعلمين في مجتمعات التعلم المهنية خلال العام الدراسي 2019/2020 ، مما كان له الأثر الإيجابي في تطوير أداء المعلمين.

*For activities participation training for teachers at professional learning communities During the academic year 2019/2020,  
which has had a positive impact for teacher improvement.*

Khaled Khamees Al Abri  
Personnel Services Division,  
School Operating Sector 2

خالد خميس العبراني  
مدير إدارة شؤون الأفراد  
قطاع العمليات المدرسية 2



## Certificate of Appreciation

## شهادة تقدير

يسر إدارة التنمية المهنية بقطاع العمليات المدرسية أن تقدم هذه الشهادة إلى  
Professional Development in School Operating Sector is pleased to present this certificate to

المدرب / أبو عبيدة محمد صديق سعيد

Trainer | Abu Obida Mohamed Seddeik Said

للمشاركة الإيجابية في تدريب المعلمين في مجتمعات التعلم المهنية خلال أسبوع المهنية  
خلال الفترة من 1 - 5 ابريل 2018م، مما كان له الأثر الإيجابي في نجاح التدريب.

For activities participation training for teachers at professional learning communities During a professional development week which took place from April 1<sup>st</sup> to 5<sup>th</sup> , 2018, which has had a positive impact on the success of the training



Khaled Khamees Al Abri  
Personnel Services Division,  
School Operating Sector



خالد خميس العبري  
مدير إدارة شؤون الأفراد  
قطاع العمليات المدرسية



## يسر وزارة التربية والتعليم

منح الأستاذ / أبو عبيدة محمد صديق سعيد

شهادة حضور للبرنامج التدريبي "المدرب المعتمد في التعلم الذكي - ابوظبي "

بواقع ( 20:00 ساعة ) تدريبية و ذلك في شهر مارس 2018

أملين استمرارية التواصل والعطاء

  
مروان أحمد الصوادي  
وكيل الوزارة للشؤون الأكاديمية  
 التعليم العام

13 T 1372

AMERICAN INSTITUTE FOR LEARNING AND HUMAN DEVELOPMENT

Certify

ABOUABIDA MOHAMED SEDDEIK SAID

As

*Accredited Professional International Trainer  
in*

**Multiple Intelligences Skills Training Program**

**21&22 Feb -2014**



Ayman Moustafa  
Business Development Manager Middle East

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "Ayman Moustafa".



Thomas Armstrong  
President

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "Thomas Armstrong".

American Institute for Learning and Human Development P.O. Box 548 Cloverdale, CA 95425  
email: thomas@institute4learning.com - website: www.institute4learning.com



Abu Obida Mohamed Seddeik Said

Has achieved certification for  
25 Hours of Training as a

**Lastinger Certified  
Instructional Leader**

awarded by

The University of Florida

Lastinger Center for Learning

A handwritten signature in black ink that reads "Chris Bolgen".

Chris Bolgen  
Project Director UFAD



A handwritten signature in black ink that reads "Dr. Glenn Good".

Dr. Glenn Good  
Dean, College of Education



**Abu Obida Mohamed Seddeik Said**

**Has achieved Facilitator certification  
for 25 Hours of Training**

awarded by

The University of Florida

Lastinger Center for Learning



**UF** UNIVERSITY OF  
FLORIDA  
College of Education  
Lastinger Center for Learning



المحترم،

السيد / أبو عبيدة محمد صديق سيد

تحية طيبة وبعد،،

أوجه إليكم بهذا الخطاب من أجل إعلامكم بترشيح أسماءكم من أجل أن تُشاركونا معنا في شهر يناير كونكم قادة مثاليين تربويين تتمنعون بقدرات عالية على تقديم الجلسات التدريبية للتطوير المهني جنباً إلى جنب مع إختصاصيين التطوير المهني بجامعة فلوريدا. سيتم عقد الجلسات التدريبية (المراكز التعليمية) التابع لمجلس أبوظبي للتعليم في شهر يناير في الفترة ما بين 4 يناير إلى 8 يناير 2015. نحن نتطلع إلى التعاون معكم في تقديم الوحدات التدريبية الخاصة ببرنامج تمكين وهي (مراجعة الفروق الفردية والتخطيط لتعليم ذات جودة عالية) وذلك من خلال حلقة البحث الاستقصائي / الإجرائي للمعلم. هدفنا هو أن يكون هذا الأسبوع أسبوعاً ثرياً ويلبي الاحتياجات التعليمية لمعلمينا بشكل كبير. إن معرفتكم العقيقة وفهمكم الراسخ لاحتياجات مدارسكم سيكون عاملًا جوهريًا لإنجاح الورشات التدريبية في شهر يناير.

كما يسرنا أن نعلمكم بأن جامعة فلوريدا ستمنح الزملاء المشاركين في هذه الورشات التدريبية (شهادة تدريب مهني وشهادة على التدريب المهني بنظام الساعات) وذلك اعترافاً وتقديراً من الجامعة لجهودكم ودوركم القيادي في دعم معلمينا ومدارسنا لرفع وتطوير مستوى أداء الطلبة. إضافة إلى ذلك سيمنح المشاركون أيضاً (شهادة للتدريب بنظام الساعات من مجلس أبوظبي للتعليم).

ومن أجل زيادة فعالية التدريب يسرّنا دعوتك إلى الحضور يوم الأحد الموافق 14 ديسمبر في تمام الساعة 8:30 صباحاً بكلية الإمارات للتطوير التربوي حيث سنعمل سوياً للتحضير لجلسات التطوير المهني الذي سيقام إلى جميع المعلمين شهر يناير بالمركز التعليمي، ونحن على يقين بأن الأفكار والمهارات التعليمية التي تتمنعون بها ستساعدنا في تنفيذ متطلبات هذا الأسبوع التدريبي وتلبية احتياجات المعلمين والطلاب بما ينماشى مع الأهداف المدرسية الشاملة.

نشكر تعاونكم،،  
  
كريس بورجن

مدير مشروع جامعة فلوريدا





Dear Mr. Abouabida Mohamed Seddik Said ,

I am writing because your name was suggested as an instructional leader, capable of providing professional development training alongside our University of Florida Professional Trainers during the January ADEC Professional Development Institute. We are looking forward to collaborate with you to deliver the Tamkeen Institute training modules for Differentiation and Planning for High Quality Instruction through the Cycle of Inquiry. We are determined to make this week very applicable to the instructional needs of our teachers, therefore your deep knowledge and understanding of your school needs will be essential to the success of the Institute.

The University of Florida will recognize your training and leadership by offering the participants a Professional Training Certificate and professional training hours. In addition, you will receive Trainer hours from ADEC.

We would like to invite you to join us at 8:30 on Dec. 14<sup>th</sup> at Emirates College for Advanced Education as we prepare with you for the professional development to be delivered to all teachers during the week of Jan. 4<sup>th</sup> thru 8<sup>th</sup> during the Institute. We believe your insights and teaching skills will help us ensure this week of training truly meets the needs of your teachers, students and overall school goals.

Thanks  
  
Chris Borgen.

Project Director of University of Florida



**LJL SEMINARS CERTIFY**  
**ABOUABIDA MOHAMED SEDDEIK SAID**

As

**Accredited Professional International Trainer**  
**in**

Presentation Skills Training Program

**23-26 Feb 2014**



Ayman Moustafa  
Business Development Manager Middle East



Lenny Laskowski  
President